
    

_________________________________________________________________________________________________________________________________ 
 
           Secretariaat  & Financiën:   K.L.van der Werve ,(Kor),               Heshuijzenstraat 8     4315 AZ  Dreischor.         
           Tel: 0111-401509    Mobiel: 06-22833923     WhatsApp          E-mail:    dorpsrdreischor@zeelandnet.nl  
           Bank: NL27RABO0102580561                                                         Inschrijfnr. Kamer v Koophandel: 22043617    
                                             Website: www.dreischor.com 

 

   Stichting Dorpsraad Dreischor    
   een brug tussen de inwoners en de locale overheid      Vlag van Dreischor                                                   

  actief sinds 27 november 1995                                                          

________________________________________________________________________________________________________   

 

     Notulen van de Openbare Dorpsraadvergadering op 27 maart 2018. 
Plaats van handeling: Trefpunt de Dorsvloer te Dreischor.    (concept) 

 
Aanwezig: het bestuur (7 personen) voorzitter Leone v.d.Sar, secr.-penningm. Kor.v.d.Werve , 
Frans.v.d.Meij,  Leonard Howard, Riet v.d.Weijde-Smits, Linda Rietdijk-Mul, Saskia Kloet, dhr.  Mels 
Hoogenboom (SMWO) dhr. Mark de Jonge (Connexxion) Pers: Ton v.d.Nouweland PZC. Politiek: Anita de 
Vos (SP) Erik Groffen (VVD) Joyce den Haan (LSD) Peter v.Dommelen (SGP) 
Afwezig m.k.g.: bestuurslid Mia v.d.Horst-v.d.Velde (vakantie buitenland), adviseur Guus Waas (ziek) 
wethouder Jacq.v.Burg (verhindert) Dominic .v.d.Velde (blusgroep Brandweer) en Marieke Lainert. 
In totaal 58 personen woonden deze vergadering bij. 
 

1. Opening. 
Voorzitter van der Sar heet allen welkom. Ze is blij met de wederom grote opkomst. Ze wenst 
Chretiën Louwerse succes met zijn koffiekaffee de Boekhouder, op 24 maart geopend in het oude 
pand van boekhouder Jaap Knulst die ons helaas is ontvallen. Een aanwinst hoopt ze voor onze 
kern. 
 

2. Notulen openbare vergadering 14 november 2017.(op de fafels) 
We lopen ze nog even door. Geen op of aanmerkingen dus worden ze goedgekeurd. 

 
3. Jaarverslag 2017 en Financieel jaarverslag 2017. (1e ter inzage ,2e op de tafels.) 

Op het jaarverslag zijn geen op of aanmerkingen , de penningmeester licht de financiën toe: er is 
een kleine terugloop in het vermogen van de Dorpsraad. Het totale vermogen is 10.872,28 en is 
opgebouwd (mede) door de tegoeden van de clubs uit Dreischor waarvan de penningmeester ook 
de banktegoeden beheerd. Dit tegoed is 10.098,87. Vermogen Dorpsraad op 31-12-2017 is dus 
773,41. In de Kosten/ Baten valt op de zaalhuur die hoger uitpakt. Het budget organisatie laat een 
tekort zien van 290,56 wat bijgepast wordt uit de pot Leefbaarheid. Voor 2018 is het organisatie 
budget met 2.95% verhoogd wat niettemin een tekort laat zien van 415,40. Het budget Leefbaarheid 
laat een positief saldo zien van 1.450,42. Het budget Training is in 2017 vrijwel opgebruikt we doen 
eens per 2 jaar een z.g. teambuildings dag wat uitstekend bevalt en ook de instemming van de 
Gemeente heeft. Toelage voor 2018 van 500 euro reserveren we voor 2019. De kas is op 8 januari 
gecontroleerd en er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. Niemand heeft hier op of 
aanmerkingen op zodat beide jaarverslagen (met applaus) worden goedgekeurd.  Dank aan Kor. 
Het bestuur ondertekend het document wat zo aan de Gemeente zal worden aangeboden. 

 
4. In en uitgaande stukken, mededelingen bestuur. 

Het bestuur is steeds volop bezig klachten van inwoners te inventariseren, op te lossen of er 
aandacht voor te vragen bij de verschillende instanties. Zo is er b.v. aandacht besteed aan klachten 
over (veel) te vroeg afgestoken vuurwerk, het werkverkeer door de kern, het baggeren van de 
kerkgracht rond de Ring, het aanbieden van huisvuil in de containers die bestemd zijn voor 
hondenpoepzakjes,de straatverlichting, parkeren op de Ring (bestuurslid v.d .Meij heeft hier 
gesprekken over gevoerd), het leerlingen aantal op de Klimop, aandacht voor het project schone 
longen, verlichting van de toren en de kerk (alleen op donderdag,vrijdag en zaterdag)  
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We  vragen aandacht van alle verenigingen  om hun activiteitenkalender op de website  
Dreischor.com te plaatsen. Dit om dubbele datums te voorkomen waarop men iets wil plannen. 
De secretaris geeft nog aan dat  zowel het St.Nicolaas comité als de commissie die het 
Koningsdagfeest organiseert rechtstreeks bij de Gemeente een subsidie aan kunnen vragen van 984 
euro per organisatie. Verder is er weer een melding geweest van diefstal van bloemen op de 
begraafplaats, heeft aannemer Oomen beloofd om ook de Dorpsraad op de hoogte te houden van de 
vorderingen i.v.m. de aanleg van nieuwe riolering in de Mr.P.Moggestraat, en is een uitgebreide brief 
gezonden aan het Waterschap Scheldestromen i.v.m. fietspad Zuid-Roterijdijk. Een subsidieaanvrage 
voor Aan Tafel is toegekend zijnde een bedrag van 250,- euro per jaar structureel. De Gemeente 
heeft contact gezocht met mw. Geluk van het museum over het Parkeer terrein aan de Molenweg. 
Wegens absentie van mw.Geluk zal hier na 30 maart op worden teruggekomen. En verder nog: 
10 tallen e-mails en vele tientallen Whats-app’s die meest intern worden afgehandeld. 
 

5. Vragen vanuit de aanwezigen over zaken welke niet op de agenda staan. 
Kan er wat gedaan worden aan de overlast van hondenpoep ?. Er is een verordening maar 
handhaving ontbreekt helaas. Is de grond die afgevoerd wordt uit de Moggestraat i.v.m. aanleg 
riolering vervuild ? Er is controle op uitgevoerd. Snoeiwerk in het Slingerbos, er blijft niets over !? Is 
in handen van de Gemeente die overigens ook een nieuwe schelplaag aan zal brengen. Hoe is het 
met het onderhoud nabij en op het strandje aan de Noorddijk. De Gemeente heeft het onderhoud 
afgeblazen (kosten) we zullen bekijken of er nieuw zand gestort kan worden. Kappen bomen 
Roterijdijk. De oude bomen zijn een gevaar voor passerende fietsen en auto’s er breken regelmatig 
grote takken af die over de weg liggen. De bomen staan op het gebied dat het Waterschap beheerd 
de bomen zelf zijn van de grondeigenaar. We zullen in eerste instantie de Gemeente op de situatie 
attenderen. En wanneer gaat de ijsbaan weer leeg is een vraag. Eind maart is het antwoord. 
Verder brengt de voorzitter dank aan alle mensen die hun medewerking hebben verleend bij de 
Rampherdenking , met name de Brandweer is hier actief in geweest, en alle anderen die dat deden. 

 
6. Bestuursverkiezing 2018. 

Zoals bekend dient het bestuur in z’n geheel af te treden tegelijk met de Gemeenteraad. Vooraf was 
kenbaar gemaakt dat er tegenkandidaten gesteld konden worden tot één week voor deze 
vergadering. Tegenkandidaten zijn echter niet gesteld. Wat betekend dat de huidige 7 zittende 
bestuursleden herkozen zijn voor een periode van 4 jaar. Ze nemen allen hun benoeming aan. Ook 
het aanblijven van adviseur Guus Waas krijgt de goedkeuring. De taken zullen onderling verdeeld 
worden met dien verstande dat de voorzitter, secretaris-penningmeester en vice-voorzitter in die 
functies aanblijven. De vergadering geeft met applaus aan dat de inzet van het bestuur erg 
gewaardeerd wordt. Een verrassing is er ook nog ! Laura Verhoeff geeft aan ook wel toe te willen 
treden tot het bestuur. Jong bloed is altijd welkom aldus de voorzitter, Laura krijgt een uitnodiging 
voor de besloten vergadering van 22 mei om e.e.a. door te spreken waar dus ook de taken verdeeld 
gaan worden. 

 
7. Pauze van 15 minuten 

 
8. Presentatie Openbaar vervoer door Connexxion. 

Namens die O.V. organisatie is aanwezig de heer Mark de Jonge. De dame die volgens afspraak 
zou komen blijkt niet meer bij Connexxion te werken! De Jonge is op het laatste moment ingezet. 
Er waren problemen met de aankomst en vertrektijden van de lijndienst. Of de bus was te laat of 
kwam zelfs helemaal niet. Met name de lijn van 8.28 uur gaf problemen. De (meest) schoolgaande 
kinderen konden daardoor niet op tijd hun school bereiken of mistten hun aansluiting naar b.v. 
Goes. En ook de aansluiting naar Rotterdam gaf problemen, die is er zelfs niet ! Mw.v.d.Broek gaf 
aan dat de chauffeurs wel eens te weinig hun medewerking gaven aan zaken met een kopie van het 
buspasje. Jammer ! De Jonge kon uiteraard geen antwoord geven op alle vragen maar beloofde dit 
aan te kaarten bij de verantwoordelijke personen. Uit een nadere beschouwing van de Jonge blijkt 
wel dat de organisatie, mede door de inkrimping van subsidie van de Provincie, niet gemakkelijk is. 
Een herindeling en minder bussen zijn vrijwel onvermijdelijk. 
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Vervolg punt 8: 
Ook aanwezig was de heer Hoets een inwoner van Dreischor. Hij is eilandelijk bezig met de 
Buurtbus en alternatief vervoer. Buurtbus nieuwe stijl ! Zo pleit Hoets onder meer voor een 
rechtstreekse verbinding van de Buurtbus met Nieuwerkerk (winkels) en Zierikzee (huisarts) Maar 
vooralsnog is dit een punt van discussie mede gezien de financiën. Hoets is ook voorstander van 
een uurfrequentie tussen 8.00 uur en 17.00 uur. En de invoering van een abonnement. Op 4 april is 
er weer overleg hierover. De heer Hoets geeft aan zijn plan best wel nader toe te willen lichten met 
een PowerPoint presentatie. Het bestuur gaat dit nader bezien. Gaat een vervolg krijgen dus. Eind 
dit jaar, in november, zal duidelijk worden wat er gaat gebeuren met het O.V. 

 
9. Rondvraag. 

Rent á Cop is een project waar de burger gebruik van kan maken. De politie dus en wel op 5 april. 
Is kort dag nu. Mw. Dorst vraagt de aandacht voor de snelheid van het (auto) verkeer ter hoogte van 
de Bogerdweg vanaf de Zuiddijk en Zuiddijkweg. Ze vliegen als gekken daar is de opmerking. We 
weten het aldus de voorzitter, handhaving is spoorloos blijkbaar en geeft niet thuis.  
Of er al meer informatie is over het fietspad Dreischor-Schuddebeurs. De voorzitter heeft deze 
morgen nog contact gehad met het Waterschap en de berichten zijn optimistisch.  Verder kunnen 
we nog geen mededelingen doen, dit op verzoek van het Waterschap. De tekeningen zijn klaar 
maar de Provincie wil nog kleine wijzigingen aanbrengen. En het geld is belangrijk ! Verder vraag de 
heer Bierhaus aandacht voor het museum. Met name is er gebrek aan vrijwilligers en suppoosten 
daardoor zijn bepaalde zaken nog niet gereed. Op 14 april is er een activiteit op de open 
museumdag en dit jaar zal aandacht besteed worden aan “65 jaar na de Ramp “ Op 14 april is er 
ook een activiteit van Crescendo in de kerk, bij de film The Great Dictator zal passende  muziek 
gespeeld worden door de fanfare. Ook CR@SH ,de jeugdafdeling, komt in actie. De voorzitter geeft 
nog aan dat de herdenking van de Watersnoodramp (dit jaar 65 jaar geleden) goed is bezocht en 
respectvol is verlopen. De “oude” film van Dreischor ,op 24 maart j.l. vertoond, is met 60 mensen 
ook een succes. Er was zelfs nog een 2e film als toegift ! 

 
10. Sluiting van deze vergadering. 

Voorzitter van der Sar dankt ieder voor de inbreng en aanwezigheid. De volgende Openbare 
Dorpsraad vergadering is op 13 november van dit jaar. 
 
 
 
 
 
29032018 
KvdW 
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